名称: 岩棉针式测厚仪

其他名称：岩棉针式测厚仪，针式测厚仪，岩棉测厚仪

型号：ZSY-1

荣计达产品编号：JN06

岩棉针式测厚仪是检测仪器，适用于矿物棉及其制品的厚度测量。使用前务必仔细阅读说明书。并由**实验人员操作，以避免操作不当引起的伤害。如需了解更多资料请与我公司客服人员联系。

Rock wool pin thickness gauge is the best testing instrument for thickness measurement of mineral wool and its products. Be sure to read the instructions carefully before use. It is operated by ** experimental personnel to avoid injury caused by improper operation. For more information, please contact our customer service staff.

岩棉针式测厚仪是根据GB/T5480.3-2004《矿物棉及其制品试验方法第3部分：尺寸和密度》标准设计，由上海荣计达仪器科技有限公司提供，设备质保期一年，一年内产品如有质量问题，供方负责免费维修。如果因操作不当或者人为损坏，我公司亦应提供维修、更换服务，由此产生的费用我公司会酌情收取。
Rock wool pin thickness gauge is designed in accordance with GB / T5480.3-2004 "Test methods for mineral wool and its products-Part 3: Dimensions and Densities". If the product has quality problems within one year, the supplier is responsible for free maintenance. If due to improper operation or man-made damage, our company should also provide repair and replacement services, and the costs incurred by our company will be charged at our discretion.

岩棉针式测厚仪使用方法：

将被测试样平整放在硬质平板上，松开测针底部的拧紧螺母，将仪器轻放在被测试样上，慢慢将测针插入被测试样中，直至底部，看刻度尺指针滑块平行处所指厚度，即为被测试样厚度。

Use method of rock wool needle thickness gauge:

Place the test sample flat on a hard flat plate, loosen the tightening nut at the bottom of the stylus, place the instrument lightly on the test sample, and slowly insert the stylus into the test sample until the bottom. The thickness indicated by the parallel blocks is the thickness of the test sample.

岩棉针式测厚仪参数：

★测量范围：0~140mm。

★压板尺寸：200×200mm。

★压板压力：49Pa。

★测针直径：￠3mm。

★分度值：1mm。

Rock wool pin thickness gauge parameters:

★ Measuring range: 0 ~ 140mm.

★ Platen size: 200 × 200mm.

★ Platen pressure: 49Pa.

★ Stylus diameter: ￠ 3mm.

★ Division value: 1mm.

